

TARİH: 26/12/2025

SAYI : 2025/100

**2026 YILINDA GEÇERLİ OLACAK ASGARİ ÜCRET BRÜT 33.030,00 TL,
NET 28.075,50 TL OLARAK BELİRLENDİ**

26/12/2025 tarihli ve 33119 sayılı Resmî Gazete’de yayımlanan Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı ile işçinin bir günlük normal çalışma karşılığı asgari ücreti, 1/1/2026-31/12/2026 tarihleri arasında 1.101 TL olarak tespit edilmiştir.

Buna göre 2026 yılında geçerli olacak asgari ücret, brüt 33.030,00 TL, net 28.075,50 TL olarak belirlenmiştir. Asgari ücretin işverene maliyeti ise 39.223,13 TL’dir.

1/1/2026 tarihinden itibaren uygulanacak asgari ücretin net hesabı ve işverene maliyeti aşağıdaki tablolardaki gibidir.

1/1/2026 Tarihinden İtibaren Uygulanacak Net Asgari Ücretin Hesabı (TL/Ay)

ASGARİ ÜCRET	SGK PRİMİ %14	İŞSİZLİK SİG. PRİMİ %1	KESİNTİLER TOPLAMI	NET ASGARİ ÜCRET
33.030,00	4.624,20	330,30	4.954,50	28.075,50

1/1/2026 Tarihinden İtibaren Uygulanacak Asgari Ücretin İşverene Maliyeti (TL/Ay)

İMALAT SEKTÖRÜ - 5 PUAN SGK PRİM İNDİRİMİ UYGULANMIŞTIR			
ASGARİ ÜCRET	SGK PRİMİ %16.75 (İŞVEREN PAYI) (*)	İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ %2	İŞVERENE TOPLAM MALİYET
33.030,00	5.532,53	660,60	39.223,13

DİĞER SEKTÖRLER - 2 PUAN SGK PRİM İNDİRİMİ UYGULANMIŞTIR			
ASGARİ ÜCRET	SGK PRİMİ %19.75 (İŞVEREN PAYI) (*)	İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ %2	İŞVERENE TOPLAM MALİYET
33.030,00	6.523,43	660,60	40.214,03

SGK PRİM İNDİRİMİ UYGULANMAMIŞTIR			
ASGARİ ÜCRET	SGK PRİMİ %21.75 (İŞVEREN PAYI) (*)	İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ %2	İŞVERENE TOPLAM MALİYET
33.030,00	7.184,03	660,60	40.874,63

Bu karara aşağıdaki bağlantı yolunu kullanarak ulaşabilirsiniz.

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2025/12/20251226-6.pdf>

Saygılarımızla

VİZYON GRUBU